





芝士菠菜麵卷







# PASTA

If you would prefer a different pasta or sauce with your chosen dish just let us know

#### Pollo al Marsala 99

Penne with chicken, portabella mushrooms in a creamy marsala wine and thyme sauce, finished with flakes of grana padano cheese

#### Penne alla Romana 99

Penne in a Roman Amatriciana sauce of sweet tomatoes, smoky pancetta bacon, garlic and chilli, finished with grated grana padano cheese

#### Farfalle con Salsiccia 103

Italian sausage crumbled with bow-shaped pasta and cooked in white wine, rosemary, cream and chilli, finished with grana padano cheese

#### Penne al Salmone 103

Smoked salmon and asparagus in a creamy dill sauce

# Spaghetti alla Puttanesca 94

A tangy sauce of tomatoes, olives, capers, garlic and anchovies

Wine suggestion: Antinori, Chianti Classico, Peppoli

# Spaghetti alla Carbonara 106

A Roman pasta recipe of creamy eggs and pancetta ham

#### THE BEST SINCE 1886

Our pancetta (Italian bacon) is made by the famous Villani family in the region of Emilia Romagna. They've been selecting, smoking and curing the best cuts since 1886 so we know they're the best.

# **V** Penne al Pomodoro Mozzarella 89

Penne with tomato, mozzarella and basil

# Lasagne Pasticciate 108

Layers of pasta with béchamel, cheese, Bolognese sauce, tomato, parmesan

# **(V)** Cannelloni new 106

Rolls of pasta filled with ricotta, spinach, tomato and grana padano

#### Spaghetti ai Frutti di Mare 109

Tiger prawns, clams, mussels and squid in a spiced pomodoro sauce, tossed with spaghetti

Wine suggestion: Zenato, Valpolicella Classico Superiore

# Spaghetti alla Bolognese 102

Spaghetti in a rich, meaty bolognese sauce

# V Fusilli ai Funghi 106

Fusilli with wild Italian mushrooms in a creamy mushroom sauce and a drop of truffle oil

# V Suitable for vegetarians

- (n) Contains nuts or nut oil. All other dishes do not contain nuts as an ingredient, however there's always a possibility that traces of nuts may be found
- Leggera items contain less calories than our regular menu items without compromising on taste

#### 若你喜歡不同款式的意粉或醬汁,歡迎在點菜時 告訴我們

# 馬莎拉雞肉長通粉 99

長通粉配以雞肉、"portabella"蘑菇,配以淡香馬莎拉及百里香之忌廉醬汁,最後灑上 "grana padano" 芝士

#### 煙肉洋葱香辣長通粉99

長通粉配以蕃茄醬汁、煙肉、蒜蓉及辣椒, 最後灑上 "grana padano" 芝士

#### 意式肉丸蝴蝶粉 103

蝴蝶粉配上以白酒烹調的意式肉丸、迷迭香、辣椒 及忌廉之醬汁,最後灑上 "grana padano" 芝士

#### 煙三文魚長通粉 103

煙三文魚、蘆筍、長通粉,配以香滑刁草汁

#### 布坦妮斯嘉意粉 94

意粉配以橄欖、酸豆、香蒜及銀魚柳烹調而成的 蕃茄醬汁

建議配搭餐酒: Antinori, Chianti Classico, Peppoli

#### 卡邦尼忌廉意粉 106

經典的羅馬式意粉,香滑忌廉、雞蛋及意大利煙肉

#### 最好」始於1886年

我們的 "Pancetta" (意大利煙肉)出產自北意大利 Emilia Romagna 區著名的 Villani 家族 。他們打從1886年 便開始嚴格挑選、煙熏及醃制最高質素的意式煙肉, 所以我們知道他們是最好的。

### ♥ 蕃茄芝士長通粉 89

長誦粉配以蕃茄、"mozzarella" 白芝十及羅勒

# 白汁肉醬千層寬麵 108

千層寬麵配以白汁、芝士、肉醬、蕃茄、 巴馬臣芝士

# ♥ 芝士菠菜麵卷 新口味 106

麵卷包著 "ricotta" 芝士、菠菜、蕃茄、"grana padano" 芝士

# 大蝦海鮮意粉 109

虎蝦、大蜆、青口及魷魚,配上香辣蕃茄醬汁 建議配搭餐酒: Zenato, Valpolicella Classico Superiore

## 肉醬意粉 102

意粉配以香濃肉醬及蕃茄

# ◎ 意式野菌螺絲粉 106

螺絲粉配上意大利野菌及香滑蘑菇汁,再灑上松露油

- ❷ 這款菜式適合素食人士
- ② 這款菜式含果仁或果仁油,其他菜式的材料均 不含果仁。然而,任何一款菜式均可能含有少量
- 輕盈系列不僅低卡路里,味道亦媲美其他菜式



